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POLANICA-ZDRÓJ  (inf.  wł.).  W  dalszym  ciągu  trwa  sprzedaż  najemcom  mieszkań
komunalnych, które zajmują. Władze miejskie nie ukrywają, że praktycznie chciałyby się
pozbyć  tego  majątku  i  na  garnuszku  gminy  pozostawić  mieszkania  socjalne.  Ale  nie
odżegnują się od udziału w inwestowaniu w kolejne tego typu lokale.

-  Co do mieszkań komunalnych, to widzę potrzebę ich budowy, jednak o wyższym standardzie.
Byłyby one przeznaczone dla osób, których nie stać na zakup na wolnym rynku, natomiast są w
stanie opłacać wyższy czynsz i docelowo nawet wykupić zajmowany lokal - mówi burmistrz Mateusz
Jellin. - Stąd wziął się udział Polanicy-Zdroju w Społecznej Inicjatywie Mieszkaniowej "Sudety". Blok
z mieszkaniami zostanie wzniesiony przez spółkę w rejonie ulicy Mickiewicza.

Mieszkania  komunalne,  które  jeszcze  niedawno  były  w  zasobach  gminy,  wolą  swoich  nowych
właścicieli stały się częścią wspólnot mieszkaniowych. A te ostro zabrały się za gruntowne remonty
swoich budynków, zaczynając ich odnowę od dachów i na piwnicach kończąc. W wielu przypadkach
posiłkowano się kredytami, aby podołać zakresowi robót.

-  W  drodze  konkursu  staramy  się  rekompensować  wspólnotm  część  poniesionych  wydatków,
honorując trzy pierwsze miejsca. Mamy w Polanicy fundusz pożyczkowy dla wspólnot, który w roku
2022 wspomógł je kwotą 250 tys. zł.  W tym roku też zarezerwowano środki na ten cel.  Mamy
świadomość tego, że każdy wyremontowany dom wspólnoty, to też poprawa standardu zamieszkania
w mieszkaniach w nim się znajdujących - puentuje rozmówca DKL.24.PL.
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